
Kaupunginhallitus § 185 31.08.2020
Kaupunginvaltuusto § 43 07.09.2020

Haapaveden yläkoulu ja lukio -hanke, optiot hiekkatekonurmikentästä ja ulkokatsomosta

170//2019

Khall 31.08.2020 § 185
 Tarjouspyynnössä oli optiona hiekkatekonurmikentän teko hintaan

109 250 €/alv 0%. Kentän koko optiossa on 23x50m. Jos kentän
kokoa kasvatetaan, hinta nousee suoraan hiekkatekonurmikentän
pinta-alan kasvun suhteen.

 Hankesuunnitelmassa kentän kooksi on suunniteltu 30x60m, joka on
myös liikunnanopettajien toive kentän paremman käytettävyyden
vuoksi. Ulkopuolisilta urakoitsijoilta tehtyjen hintatiedustelujen
mukaan, kentän neliöhinta tulisi n. 25 € edullisemmaksi, kuin
optiossa annettu hinta. Hinta-arvioon voi kohdistua korotuspainetta,
jos kentän pohjatyöt osoittautuvat erityisen haasteelliseksi.

 Toinen optio tarjouspyynnössä on ulkokatsomo hintaan 57 500 €/alv
0%. Tämä on paikka esittävälle taiteelle, eli pieni
ulkokatsomotyyppinen amfiteatterimainen rakennelma, jota voidaan
käyttää myös opetukseen. Se sijoittuisi uuden koulurakennuksen
eteläpuolelle päiväkotirakennuksen itäpuolelle rinteeseen.

 Vs. kaupunginjohtajan ehdotus:

 Kaupunginhallitus päättää esittää valtuustolle että:
 1. optiota hiekkatekonurmikentästä ei käytetä, vaan kenttä

toteutetaan erillisenä kokonaisuutena.
 2. optio ulkokatsomosta käytetään tarjouksen mukaisena.

 Käsittely:

Merkittiin, että asiantuntijana kuultiin tekninen johtaja Teemu
Niemimäkeä.

 Vs. kaupunginjohtajan muutettu ehdotus kokouksessa:

 Kaupunginhallitus päättää esittää valtuustolle että:
 1. optiota hiekkatekonurmikentästä ei käytetä.
 2. optiota ulkokatsomosta ei käytetä.

Päätös:

 1. Hyväksyttiin muutettu ehdotus.
 2. Hyväksyttiin muutettu ehdotus.



 ______
Kvalt 07.09.2020 § 43 Kaupunginhallituksen ehdotus:

 Kaupunginhallitus päättää esittää valtuustolle että:
 1. optiota hiekkatekonurmikentästä ei käytetä.
 2. optiota ulkokatsomosta ei käytetä.

Käsittely:

 Merkittiin, että valtuutetut Heikki Pitkälä ja Taneli Murtoperä
poistuivat kokouksesta esteellisinä (osallisuusjäävi) asian käsittelyn
ja päätöksenteon ajaksi.

 Puheenjohtaja Päivi Ollila totesi, että valtuustolle on saapunut
yläkoulun ja lukion opiskelijoiden vetoomus hiekkatekonurmikentän
säilyttämisestä kouluhankkeessa. Vetoomus liitetään pöytäkirjaan.
Asiantuntijana kuultiin sivistysjohtaja Erkki Seitajärveä.

Päätös:

 1. Hyväksyttiin.
 2. Hyväksyttiin.
 ______


